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Rohtla 

1. Laste nõukogu töö tutvustamine. 

Õpetaja Marie seletas lastele, milleks me lapsed kutsusime ja mida tegema hakkame. Kuna 

just oli toimunud keskkonna ülevaatus nii vanematele kui ka lastele ja kokkuvõtted tehtud, 

siis peetigi plaani, kuidas väljapakutud ideid ellu viia, et probleeme lahendada.  

2. Keskkonna ülevaatusest esilekerkinud probleemid. Vee säästlik kasutamine 

Arutlus, kuidas seda lasteaias teha saaks ja miks see vajalik on. Lapsed kirjeldavad, kuidas 

nad rühmas toimetavad.  

3. Tervis ja turvalisus  

Tervena lasteaeda tulek – miks? Lapse enda, teiste laste seisukohast. Mida ütlen vanemale, 

kui olen haige ja ei tohiks lasteaeda minna.  

Ohutu jalgrattasõit ja parklas vanema käekõrval kõndimine. Lapsed olid aktiivsed arutlejad ja 

julged ning enesekindlad suhtlejad. Vestlesime, kuidas lapsed lasteaeda tulevad (jalgsi või 

autoga), kas kasutatakse auto turvavarustust ja kuidas pargivad vanemad autot. Nimelt on 

meil probleemiks, et auto ületab valge joone ning auto nina pargib tihti kinni jalakäijatele 

jäetud jalgraja parkla ääres. Teine probleem on parklas, et seisva auto mootor jäetakse tööle. 

See pole turvaline ja reostab õhku. Otsustasime, et lisaks lasteaia poolt tellitud liiklusmärgi 

lisatahvlile (direktor Uuve näitab lastele) , joonistavad lapsed oma soovi ja meeldetuletuse 

vanematele ka üles ning paneme joonistused rühma ja lasteaia välisustele. Me tahame olla 

terved ja hingata puhast õhku! 

 

Kokkuvõtte koostas. Lia Raat 


